
 
 
Betreft: schriftelijke vragen (vervolg) t.a.v.subsidies  klimaatadaptieve maatregelen  
Aan: college van B &W Harderwijk 
D.d. 13 mei 2025 
 
Geacht college, 
 
Op 25 april hebben wij de beantwoording van onze schriftelijke vragen aangaande de 
subsidieregeling Klimaatadaptieve maatregelen van 1 april jl.  mogen ontvangen. De 
beantwoording roept vragen op ten aanzien van de doelstellingen, uitvoering en resultaten van 
deze subsidieregeling.  
Deze subsidie is in het leven geroepen om een algemene doelstelling te behalen, namelijk: de 
klimaatbestendigheid te vergroten van onze leefomgeving, ons klimaat en dus voor alle inwoners 
van Harderwijk. Die doelstelling onderschrijven wij van harte. Tegelijkertijd zouden we graag zien 
dat de subsidiegelden ingezet worden voor het grote geheel en niet ten gunste van enkele 
individuen, zoals nu soms het geval lijkt te zijn. 
 
Zoals het er nu naar uitziet wordt de subsidie niet altijd effectief ingezet en komen resultaten niet 
in de buurt van de doelstellingen. Dat vinden we erg jammer, omdat bijvoorbeeld de opvang van 
regenwater en vergroting van de biodiversiteit (vergroening die een gezond ecosysteem 
terugbrengt of bevordert) wel effectief zijn. En we ervan overtuigd zijn dat er andere 
mogelijkheden zijn die meer resultaat geven en eerlijker ten opzichte van alle inwoners. 
 
We zouden graag zien dat in de nabije toekomst subsidies voor klimaatadaptatie  en bevordering 
van de biodiversiteit  in onze leefomgeving zo effectief mogelijk en ten bate van alle inwoners ( 
mensen, dieren en natuur) ingezet kunnen worden. 
 
Daarom hebben wij de volgende vragen: 
 

1. Wanneer wordt deze subsidieregeling geëvalueerd, door wie en met welke methode(n)? 
2. Is de REL nog betrokken, of wordt de uitvoering nu gedaan door het nieuwe 

samenwerkingsverband Duurzaaminharderwijk? Op welke manier? Is er een goede 
overdracht geweest? 

3. Is het nog verantwoord om subsidiegelden aan particulieren toe te kennen die het 
algemeen belang niet voorop lijken te stellen, maar het alleen ten bate van hun eigen 
individuele voordeel inzetten, zoals nu lijkt te gebeuren? Hoe kan dit worden voorkomen? 

4. Welke afwegingen zijn er om het subsidiebeleid aan te passen, zodat 
subsidievoorwaarden gesteld kunnen worden die specifieke, gewenste en dus effectieve 
maatregelen ondersteunt met zoveel mogelijk impact op het klimaat en dus op de 
leefomgeving van alle inwoners van Harderwijk? 

 
In afwachting van uw antwoorden en vriendelijk groeten,  
 
Wietske Hollanders 
GroenLinks Harderwijk-Hierden 
 
Wilco Bos  
PvdA Harderwijk 


